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Rada Libereckého kraje odsouhlasila sloučení Střední průmyslové školy textilní se Střední
průmyslovou školou strojní a elektrotechnickou a Vyšší odbornou školou. Textilní obory
Oděvnictví a Textilnictví zůstávají stále zachovány a navíc posílí o možnosti výuky v centru
odborného  vzdělávání  průmyslové  školy.  Celý  záměr  ještě  musí  schválit  krajské
zastupitelstvo, které bude o tomto bodu předpokládá jednat v úterý 30. května v 16:15 hodin.

Připravované sloučení Střední průmyslové školy strojní a elektrotechnické a Vyšší odborné
školy se Střední průmyslovou školou textilní schválila včera rada kraje. Sloučení ještě musí
odsouhlasit krajští zastupitelé. Změna by měla vstoupit v platnost od 1. července tohoto roku.
Podle nového schématu se bude vyučovat od školního roku 2024/2025. „Pokud záměr v květnu
schválí i krajské zastupitelstvo, název školy bude znít Střední průmyslová škola a Vyšší odborná škola,
Liberec,  příspěvková  organizace.  Ředitelem  zůstane  Jaroslav  Semerád,“  uvedl  náměstek  pro
školství, tělovýchovu, sport a zaměstnanost Jiří Čeřovský.

Liberecký kraj se snaží udržet síť středních škol oborově pestrou a zachovat i obory vzdělání,
které mají v regionu staletou tradici. „Z dlouhodobého hlediska je však nutné přizpůsobit nabízené
obory vzdělání novým požadavkům společnosti a trendům v daných odvětvích. Zároveň vnímáme
silnou potřebu rozšířit všeobecné vzdělávání,“ upřesnil Čeřovský. „Směřování absolventů textilních
oborů by mělo být také možné do odvětví průmyslu jako jsou nanovlákna či textilie se specifickými
vlastnostmi, a také a do zdravotnictví, například aplikace léků pomocí RNA vláken a podobně. Škola
bude dále rozšiřovat, prohlubovat a zintenzivňovat spolupráci s významnými sociálními partnery
jako ČEZ, Magna, Benteler, Jablotron, ELMARCO či Technická univerzita v Liberci.“

„Jednali jsme také s Asociací textilního-oděvního-kožedělného průmyslu ATOK o spolupráci a rozvoji
obou textilních oborů a připravujeme podpis sektorové dohody,“ doplnil hejtman Martin Půta.  

Náměstek Jiří Čeřovský a hejtman Martin Půta jednali se zástupci a učiteli školy, s rodiči i
s žáky. „Jak stále opakujeme, textilní obory jako takové rušit nechceme, i proto zachováme stávající



školskou radu současné textilní vzdělávací instituce, která bude mít patronát nad těmito obory,“
uzavřel Jiří Čeřovský.

 


